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Interpellasjonar/spørsmål  
 

Vedlegg: 
Spørsmål til administrasjonen frå Tone Mjelde - Osterøy SV 
Spørsmål frå Tone Mjelde 
Interpellasjon_KrF_270520 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Rådmannen gjer ikkje framlegg. 
 

Heradsstyret - 027/20 
 

HS - behandling: 
Ordføraren, viste til at spørsmål frå Tone Mjelde er besvart i saka og vert teke inn i møteprotokollen. 
 
Kari Mjøs, KRF, orienterte om bakgrunnen for interpellasjonen og framlegg til vedtak. 
 
AVRØYSTING - ta saka opp tilrealitetshandsaming  
Ja  - vedteke med 22 røyster (3KRF,4H,4AP,2SV,1V,1MDG,4FRP, 3SP) 

     mot 5 røyster (2SP, 3FRP) 
-------------------------------------------- 
Alf T. Mortensen, FRP, bad om vurdering av gildskap for styremedlemmer i Opro AS, Johannes M. 
Bysheim, AP og Ragar J. Tyssebotn, FRP. 
Johannes M. Bysheim og Ragnar J. Tyssebotn, tok, ikkje del i møtet ved avgjerd om gildskap - Bjørn 
Kato Melchersen, FRP, møtte som vara - 26 medlemmer/varamedlemmer til stades. 
 
AVRØYSTINg - gild skap 
Ragnar J. Tyssebotn  - vart kjend gild med med 19 mot 7 røyster 
Johannes Bysheim gild  - vart kjend gild med 21 røyster mot 5 røyster 
Grunngjeving: 
Heradsstyret fann at det ikkje låg føre opplysningar som gav grunnlag for å kjenna dei ugilde etter fvl. 
§ 6, 1. ledd, bokstav e, nr. 2, då Opro AS ikkje er part i, eller vert direkte berørt av denne saka.  
 
Ragnar J. Tyssebotn, FRP, og Johannes M. Bysheim, AP kom tilbake til møtet - Bjørn Kato Melchersen, 
FRP, gjekk frå møtet - 27 medlemmer/varamedlemmer til stades. 
--------------------------------------- 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg om tillegg: "Saka kjem opp att til heradsstyret når konsekvensane 
rundt medlemskap i HELT MED ligg føre." 
 



 

 

AVRØYSTING 
Tilleggsframlegg  -  vedteke med 25 (4SP,4H,4AP,2SV,2KRF,7FRP,1V,1MDG)  

mot 2 røyster (1KRF,1SP) 
KRF sitt framleg med tillegg -  vedteke med med 26 røyster 
(3KRF,4H,7FRP,4SP,1V.1MDG,2SV,4AP)                            
                                                                                                 mot 1 røyst (1SP) 
 
 
 

HS - vedtak: 
"Heradsstyret ber administrasjonen ta kontakt med stiftinga HELT MEDi 2020 for å førebu arbeidet 
med å bli ein HELT MED kommune. 
Saka kjem opp att til heradsstyret når konsekvensane rundt medlemskap i HELT MED ligg føre." 
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  
 
Bakgrunn 
Det er meld inn ein interpellasjon frå KRF ved representantane Jarle Skeidsvoll, Kari L. Mjøs og Bjarte 
Aarland, om at Osterøy skal bli ein HELT MED kommune. 
 
Tone Mjelde, SV, har meldt inn spørsmål om bruk av skulebygget i Mjøsdalen som barnehage og om 
ivaretaking av sårbare barn og unge i samband med koronasituasjonen. 
 
 
Vurdering 
Spørsmål og svar ligg ved så langt svara er utarbeidde. Interpellasjonen ligg og ved. Svar om 
skulebygget og til interpellasjonen vil ein prøva å få lagt fram til møtet. 
 
Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 
 
 
Konklusjon 
Saka vert lagt fram for heradsstyret til vurdering og eventuell handsaming. 
 
 
 
 


